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Bijlage 1 

Vereniging Vrienden van De Casteelse Poort 

Algemene Ledenvergadering 22 april 2024, Wageningen 

 

Concept-Verslag Algemene Ledenvergadering op 2023 maandag 24 april 023 in De 

Bibliotheek te Wageningen 

 
1. Opening 
De voorzitter (Jan Smit) opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er zijn bij opening ca. 22 
leden aanwezig buiten het bestuur. Van 3 vrienden werd een bericht van verhindering ontvangen 1.  
 
Tevens heet hij mw. E. Tuijnman welkom, de nieuwe voorzitter van het bestuur van museum de 
Casteelse Poort.  
 
2. Verslag vorige jaarvergadering 25 april 2022  
Er zijn geen opmerkingen. Het verslag wordt, onder dank, goedgekeurd en vastgesteld.  
 
3/4 Verslag van de penningmeester en besluit eigen vermogen 
Het ledental is weer iets verder gedaald, tot momenteel 177. Er komen weinig nieuwe leden bij. De 
bankkosten zijn omhoog gegaan. En er is meer aan kunst besteed, op verzoek van het museum.  
Er resteert evenwel een voordelig saldo van 235,43 - Euro.  De begroting voor inkomsten in 2023 
is iets naar boven bijgesteld op 4500, -Euro.  
 
De kascommissie bij monde van de Hr. Verduin meldt dat de stukken medio april door hemzelf en 
de Hr. Geenen zijn gecontroleerd en akkoord zijn bevonden, waarmee het financiële jaarverslag 
wordt goedgekeurd.   
 
De voorzitter meldt dat er nog een plaats is in de kas-cie en stelt voor dat Jelle Vervloet die plaats 
inneemt. Laatstgenoemde gaat hiermee akkoord.  
 
De eerder opgekomen discussie rond de ondergrens van het vermogen van de Vereniging komt 
aan de orde . De voorzitter meent dat gegeven het feit dat de Vereniging een ANBI-status heeft er 
geld moet worden besteed aan kunst, waarbij het bestuur gemachtigd is tot 2000.- Euro per jaar 
uit te geven met verantwoording achteraf.  Voorgesteld wordt om de ondergrens voor het eigen 
vermogen op 5000 euro vast te stellen. De vergadering gaat hiermee akkoord.  De Hr. Boels 
plaatst een kanttekening bij de begroting gegeven het dalende ledental (en daarmee dalende 
inkomsten) en vraagt welke activiteiten tot de kerntaken behoren. De conclusie is dat 
ondersteuning van het museum en bedanken van de vrijwilligers voor hun inzet de kerntaken zijn.  
 
De voorzitter geeft het woord aan mw. Liesbeth Tuijnman als nieuwe voorzitter van het bestuur van 
het museum. Zij bedankt Jelle Vervloet, haar voorganger en memoreert zijn inzet rond bijv. de zaal 
40-45 en in het algemeen rond het opschroeven van de ambities van het museum, waaronder 
plannen om meer ruimte te creëren voor exposities. Ook de daarmee samenhangende uitdaging 
om te werken aan nieuwbouw ligt nu nadrukkelijk op tafel.  
Mw. Tuijnman stelt tevens dat bestuursleden niet in de uitvoering moeten zitten en dat er (dus) een 
(parttime) directeur nodig is voor het museum. 
De Hr. Boels oppert de vraag of de vereniging zou moeten meebetalen aan het salaris van een 
directeur, waarop mw. Tuijnman stelt dat de steun van de vereniging vooral nodig is voor aankoop 
van kunst en het verzorgen van een uitje als blijk van dank voor de vrijwilligers. De vz van de 
vergadering meent dat in de toekomst de bijdragen van de leden wellicht anders ingezet kunnen 
worden, maar dat dit nu niet aan de orde is.  
 

 
1 mw. A. Kok; de hr. C. Wekx; de hr. Eppink 
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5. Huidige stand van zaken/bestuurssamenstelling 
Zoals eerder aangekondigd was de voorzitter voornemens af te treden na zo’n 7 jaar voorzitter 
geweest te zijn. Alhoewel in de Bijlage 3 voor deze vergadering gesteld is dat het bestuur nog op 
zoek was naar een nieuwe voorzitter, blijkt deze in de tussentijd gevonden, nl. de hr. Dick Verduin.   
Hoewel dit procedureel niet helemaal juist is, vraagt de vz de vergadering akkoord te gaan met de 
benoeming van de hr. Verduin tot nieuwe voorzitter van de Vereniging.  De vergadering gaat 
hiermee akkoord. De hr. Verduin introduceert zichzelf en stelt zich volledig achter de doelstellingen 
van de vereniging, met als eerste aandachtspunt het verhogen van het aantal vrienden/leden 
(doel: 240 vlgd jaar).  
 
6. Mededelingen van het museum 
Mw. Tuijnman bedankt de voorzitter voor zijn inzet voor de Vrienden. 
 
7. Rondvraag en sluiting 
Er worden geen vragen gesteld. De vz benadrukt nogmaals dat er nieuwe leden geworven moeten 
worden om steun te kunnen bieden aan het museum, en een uitje voor de 
medewerkers/vrijwilligers te kunnen verzorgen. Daarop sluit hij het besloten gedeelte af en nodigt 
iedereen uit voor een kopje koffie waarna de lezing zal worden gehouden.  
 
Lezing 
De lezing werd verzorgd door de directeur van Stadsmuseum Rhenen, mw. Maike Woldring.  
Zij is sinds de oprichting van het Stadsmuseum Rhenen, 4 jaar geleden, directeur van dit museum, 
opvolger van het oude gemeentelijk museum.  Ze kreeg als taak  om de nieuwe locatie, nl. het 
Oude Raadhuis, leven in te blazen en tevens een museum café, VVV en trouwlocatie te runnen.  
Centraal in haar presentatie stonden de activiteiten rond de acquisitie van een groot stadsgezicht 
van Rhenen van Jan van Goyen,  een zeer kostbaar werk, zeker voor een klein museum, en een 
fraaie publiekstrekker. Veel partijen werden daartoe benaderd, een crowdfunding actie werd op 
touw gezet en met steun van de Vereniging Rembrandt, het Mondriaan Fonds en vele anderen 
lukte het om het schilderij aan te kopen.   
 
 
13 mei 2023 Tina van den Briel-van Ingen 


